



Seminar on Hong Kong Arboriculture Safety

Event code: E008-CCPDC-Y13-0420

Event Date: 20 April 2013 (2:00am – 5:00pm)

Venue: LT 02, The Hong Kong Institute of Vocational Education, 6 Oi Kwan Road, Wan Chai, Hong Kong

Report date: 6th May 2013

Event Report

The Seminar on Arboriculture Safety was successfully held on 20th April 2013 at The Hong Kong Institute of Vocational Education. There were around 140 attendees and they were respectively from different specialists. Every attendee got a 3-hour CPD certificate after the seminar.

The seminar was jointly organized by "Community, Construction Professionals' Development Center (CCPDC)", "Society of Landscape Hong Kong (SOLHK)", "Conservation E3 Foundation". The speakers whom we invited were from different safety specialists. Mr. Tai Koon-keung, Mr. So Kwok-yin, Ir Dr. Wong King, Dr. Lin Wai Ming and Mr. Cheng Wai-hop respectively handled 5 different topics in the seminar: Guidelines on arboriculture occupational safety and health, safety information related to arboriculture occupation, priority in arboriculture occupation safety and working management, new climbing equipments demonstration and rope usage, introduction of benefit and damage to occupation and public in certification of occupational safety.

CCPDC sponsored every attendee a bottle of red wine and there was a lucky draw after the seminar.

由社區·建造及工程專業發展中心、香港景觀學會、環護教育基金會聯合舉辦的樹藝安全研討會於4月20日在香港專業教育學院摩里臣山分校順利舉行，當天出席研討會的140位人士均來自不同界別的專業範疇，每位出席者亦於研討會後獲得3小時持續專業進修證書一張。

大會邀請的5位專家講者：戴冠強先生、黃敬博士·工程師、蘇國賢先生、連偉明博士及鄭偉合先生，分別來自不同的安全專業，他們就研討會的主題為大家分享，分別為樹藝工作的職業安全及健康指引簡介、樹藝工作相關的安全需知、樹木工作安全程序、工作監督需知、樹藝工作最新攀爬器材示範及使用繩索吊重分享及職業健康安全體系認證對行業及公眾的利弊簡介。

社建中心為大會贊助140支紅酒，每為參加者均可獲贈一支，研討會後大會更安排了抽獎，獎品是觀摩攀爬及修樹示範活動。

Seminar on Hong Kong Arboriculture Safety

Photos



Speakers took a photo together



There were 140 attendees



Q & A



Equipments usage sharing



Climbing equipments demonstration



Seminar on Hong Kong Arboriculture Safety

Financial status

Income:

	Qty	Unit	Unit Rate	Sub-total	Total
Administration Charges	64	Person	\$100.00	\$6,400.00	
					<u>\$6,400.00</u>

Expenses:

Venue Booking	-	-	-	\$1,400.00	
Transportation	-	-	-	\$320.00	
Printing	-	-	-	\$300.00	
Staff Cost	20	Hour	\$100	\$2,000.00	
Total expenses					<u>(\$4,020.00)</u>

Surplus / (Deficit)

\$2,380.00

Prepared by:
Kelvin Wong

Approved by:

King Wong